
 

 

 

 

 

 

    Protokoll 
    Botkyrka Brukshundklubb 
    Styrelsemöte 2005 – 12 – 19. 
 
Närvarande.  Ej närvarande. 
Lena Jernström Vanja Ljung 
Silva Holmèr 
Ulrik Bergquist 
Lars-Erik Johansson 
Kerstin Sundberg 
Jenny Mellåker 
Anna Carlson 
Crister Rosenberg 
Ulrika Pettersson 
Robert Carlson 
Jeanette Liljebäck 
 

 

§ 1. Mötet Öppnas. 
 Ordföranden hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Dagordning. 
 Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 3. Val av justeringsman 

 Föreslogs och valdes Kerstin Sundberg att justera dagens protokoll. 

§ 4.  Godkännande av föregående mötesprotokoll. 
 Protokoll 2005-11-22 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Skrivelser. 
 a) inkomna. 

                     Från Sörmlandsdistriktet. Inbjudan. Kurs agilityinstruktör.  Arkiv  
                     Från Sörmlandsdistrikt. Examination av tävlingssekreterare. Arkiv 
                     Från VJS. Inbjudan tre kurser.   Arkiv 
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                     Från SBK. SBK/info nr. 11/05   Ansl.tavla. 
                     Från SBK och Agria. Angående stipendium  Arkiv 
                     Från Försvarsmakten. Södertörnsgruppen. Godkända bevakning Arkiv. 
                     Hemvärnet.  

 b) utgående. 
 Inga. 

§ 6. Beslut skrivelser. 

 Inga 

§ 7.  Rapporter. 
 a) ekonomiska. 
 På konton per den 19 december finns följande: Postgiro 46,191 ICA 51,874 
 Postgiro tävling 3,829 Bank 33,787 och Obligationer 178,893 kronor. 

 b) övriga. 
 Noterades att den sedvanliga markägarträffen, med cirka 40 personer,  
 hade avhållits med god mat och trevlig samvaro. 

§ 8. Sektorer/kommittéer. 

 Tävlingssektorn. 
 Grattis till Carina Stor och Eva Janson som hade blivit examinerade till 
 tävlingssekreterare. I övrigt inget att rapportera. 

Hundägautbildningssektorn. 
Samtliga kurser utom 1 appellklasskurs var avslutade. Dåligt med uppflyttningar 

 från årets appellklasskurser enligt sektorn. Cirka 20 stycken hade deltagit och  
 endast 3 uppflyttningar hade noterats. Man tyckte också att uppslutningen var 
 mycket dålig vad det gällde instruktörsmöten samt instruktörsutveckling. 

 Rasutvecklingssektorn. 
 Inget att rapportera. 

Anläggningskommittèn. 
Snöslunga hade köpts in. Kostnad 8,000 kronor. Såväl flaggor som  

 flaggstänger hade också köpts in. 

Kök/Servering. 
Kostnad för markägarträffen 6,334 kronor. Beslutades att inköpa ny fläkt till 

 köket. Kostnad cirka tolv - till femtonhundra kronor. Beauceronklubben 
 önskar låna klubbstugan den 4 mars. Beslutades enligt önskemål men köket 
 skall kontaktas. Till funktionärsfesten den 21/1 06 skall serveras öl och vin. 

 PR/INFO. 
 Årets sista nummer av vår klubbtidning hade distribuerats. Tyvärr fanns inte 
 kallelse till årsmötet med i tidningen varför ett separat utskicka skall göras. 
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§ 9. Övrigt 

 Beslutades att inköpa ny skjutdörr till utbildningsutrymmet. Kostnad  
 9,200 kronor + moms. Anna bestämmer färg och handlägger. 

Salem Botkyrka kommuner anordnar ett möte, avseende frivilliga 
resursgrupper, i februari. Robert Carlson och Leif Karlsson deltar. 

Så gratulerar vi Marie Andersson och Maria Ljungmark som fått sina  
hundar godkända för bevakning i hemvärnet.  

§ 10. Nästa möte. 
 Nästa möte tisdagen den 17 januari 2006. 

§ 11 Avslutning. 
Ordföranden tackade för det gångna året och önskade en God jul och 
ett Gott Nytt år. Mötet avslutades klockan 20,20. 

 

Vid protokollet. 

 

Ulrik Bergquist    Lena Jernström 

Sekreterare     Ordförande 

 

 

Justeras 

 

Kerstin Sundberg 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Datum  justeras    sid 3 av 3.  


